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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς 

Εθνικής Άμυνας 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα:  «Μισθολογική κατάταξη σπουδαστών Στρατιωτικών Σχολών» 

 

Μέχρι πρόσφατα, το ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής έχει προβεί σε σειρά κοινοβουλευτικών δράσεων για την 

αποκατάσταση της αδικίας προς τους σπουδαστές των Στρατιωτικών Σχολών (ΑΣΕΙ – ΑΣΣΥ), όσον αφορά 

στην ισχύουσα διαφοροποίηση των απολαβών τους σε σχέση με τις αντίστοιχες απολαβές των σπουδαστών 

των Σχολών των Σωμάτων Ασφαλείας.  

Μεταξύ αυτών, ως Κίνημα, καταθέσαμε: 

α. την υπ’ αριθμ. 7207/7.9.22 ερώτησή μας, επί της οποίας λάβαμε την απάντηση ότι το εν λόγω ζήτημα 

τελεί υπό επεξεργασία από τις αρμόδιες υπηρεσίες του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, και  

β. την υπ’ αριθμ. 1568/1.2.23 τροπολογία, όπου περιείχε διατάξεις για τον εξορθολογισμό των μηνιαίων 

αποδοχών των σπουδαστώνω των στρατιωτικών σχολών, η οποία όμως δεν έγινε αποδεκτή από τη 

συμπολίτευση. 

Συγκεκριμένα, στην παρ. 6 του άρθρου 126 του ν.4472/2017 καθορίζεται η μισθολογική κατάταξη μαθητών 

των Σχολών, ανά κατηγορία κατάταξης και μισθολογικών κλιμακίων που προβλέπονται στο άρθρο 125 του 

ιδίου νόμου, όπου αναφέρονται τα εξής: 

Ένοπλες Δυνάμεις: α/ Οι μαθητές των ΑΣΕΙ λαμβάνουν μηνιαίο μισθό 157,5 €, ενώ β/ οι μαθητές των 

ΑΣΣΥ λαμβάνουν 118,8 €. 

Σώματα Ασφαλείας: α/ Ο Δόκιμος Υπαστυνόμος και οι αντίστοιχοι λαμβάνουν μηνιαίο μισθό 623,7 € κατά 

τη διάρκεια του πρώτου έτους φοίτησης, αντίστοιχα 646,8€ κατά τη διάρκεια του δεύτερου και τρίτου έτους 

φοίτησης και τέλος 669,9€ κατά το τέταρτο έτος φοίτησης., ενώ β/ ο Δόκιμος Αστυφύλακας και οι 

αντίστοιχοι λαμβάνουν μηνιαίο μισθό 325,05 € κατά τη διάρκεια του πρώτου έτους φοίτησης και αντίστοιχα 

344,75 € κατά τη διάρκεια του δεύτερου και τρίτου έτους φοίτησης. 

Από τα ανωτέρω προκύπτει ότι υπάρχει τεράστια διαφορά στις απολαβές, με υστέρηση των Σπουδαστών 

των Σχολών των Ενόπλων Δυνάμεων σε σχέση με τους σπουδαστές των Σωμάτων Ασφαλείας και θα ήταν 

αναμενόμενο να επέλθει ένας σχετικός εξορθολογισμός καταβάλλοντας αρχικά μία προσπάθεια για την 

δικαιότερη μεταχείριση του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Δεδομένου ότι, πρόσφατα ο κ. ΥΦΕΘΑ δήλωσε ότι « … από την εφαρμογή των προαναφερθέντων 

διατάξεων, ο μισθός των μαθητών των ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ διαμορφώθηκε σε αισθητά χαμηλότερο ύψος από 

τον αντίστοιχο μισθό των μαθητών των Σχολών των Σωμάτων Ασφαλείας.» 

Δεδομένου ότι, μία τέτοια άδικη αντιμετώπιση των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων από την πολιτεία και 

μάλιστα από το ξεκίνημά τους στις παραγωγικές σχολές, μάλλον επιδεινώνει το αρνητικό κλίμα που έχει 
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διαμορφωθεί από το περιορισμένο ενδιαφέρον που επιδεικνύουν οι νέοι για την ενσωμάτωσή τους στην 

οικογένεια των στρατιωτικών μέσω των πανελληνίων, ενισχύοντας την άποψη ότι η απαξία στην οποία έχει 

περιέλθει το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων ξεκινά από τις στρατιωτικές σχολές. 

Δεδομένου ότι, οι στρατιωτικοί ασκούν δύσκολο και απαιτητικό έργο, ήδη από την εισαγωγή τους στις 

στρατιωτικές σχολές, με συχνές μεταθέσεις και διαβίωση σε ακριτικές περιοχές, χωρίς πολλές φορές τις 

απαραίτητες ευκολίες, με πληθώρα υπηρεσιών που τους διαφοροποιούν από τα στελέχη των Σωμάτων 

Ασφαλείας και του λοιπού δημόσιου τομέα. 

Δεδομένου ότι, η πολιτεία οφείλει να ακολουθεί ενιαία και αναλογική πολιτική στην αμοιβή των στελεχών 

της και ως εκ τούτου και η αμοιβή των σπουδαστών των Στρατιωτικών Σχολών απαιτείται να αναχθεί 

τουλάχιστον στο επίπεδο των αντίστοιχων αμοιβών των Σωμάτων Ασφαλείας. 

 

ΕΡΩΤΩΝΤΑΙ ΟΙ ΑΡΜΟΔΙΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ 

1. Είναι στις προθέσεις σας η αποκατάσταση της παραπάνω άνισης μεταχείρισης των σπουδαστών 

των Στρατιωτικών Σχολών; Αν ναι, με ποιον τρόπο; 

2. Πότε εκτιμάτε ότι θα ολοκληρωθεί η σχετική επεξεργασία από τις αρμόδιες υπηρεσίες του 

Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, ώστε να τελεσφορήσει τουλάχιστον η εξίσωση των απολαβών των 

σπουδαστών των Στρατιωτικών Σχολών με τις αντίστοιχες των σπουδαστών των σχολών των 

Σωμάτων Ασφαλείας;  

            

O Ερωτών Βουλευτής 

Δημήτρης Μπιάγκης     

 

  Βουλευτής Κέρκυρας 

ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 

 




